

第二十屆(第二年度) 家長教師會委員會

家長教師會主席:

第一副主席兼宣傳:

周秀玲女士

劉美英女士

楊雅鈞女士 李靜儀主任

裘錦秋中學(屯門)家長教師會 Ju Ching Chu Secondary School(Tuen Mun) Parent-teacher Association

28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, N.T.,Hong Kong. Tel.: (852) 24611555 Fax: (852) 24646161

23-25/PTA019

養生湯水工作坊

2023-2025 年度 敬啟者:

本會特邀校友陳騰註冊中醫師介紹保持身體健康的時令湯水食譜和製作一 款當季湯水;並講解中醫的養生理念及常見的中醫保健方法。誠邀各家長一同參 與。名額有限,先到先得。有興趣參與工作坊的家長,請於5月7日前回覆本 通告。

鍾海燕女士

工作坊詳情如下:

日期:5月12日(星期一)

時間:上午10:00 - 下午12:30

時間:30位

第三副主席兼總務:

此致

二零二五年四月三十日

第四副主席兼康樂: 如有查詢,請聯絡廖禧瀅老師、張錦添副校長或致電 2461 1555(代轉)與 楊雅鈞女士 本人聯絡。

 此書:
 各家長

 張健莉女士
 廖禧瀅老師

司庫: 梁婉兒女士

廖禧瀅老師

顧問:

陳月平校長

- 裘錦秋中學(屯門) 第二十屆家長教師會主席
 - 周春轮 謹啟

(周秀玲)

PTA Circular 2023-2025/019 Cantonese Soup Cooking Workshop

Dear Parents,

We have invited alumni Mr. Chan Tang Ian, Registered Chinese Medicine Practitioner to introduce seasonal soup recipes for maintaining good health and making one kind of seasonal soups. The workshop will also explain the principles of health preservation in Traditional Chinese Medicine as well as common Chinese health care methods. All parents are sincerely invited to participate. The Workshop is now open for registration on a first come, first served basis. Parents who are interested in participating in the workshop should reply before 7 May, 2025.

The details are as follows:

 Date:
 12 May, 2025 (Monday)

 Time:
 10:00 A.M. to 12:30 P.M.

 Venue:
 Home Economics Room (Room 308)

 Quota:
 30

 Fee:
 \$20

Should you have any enquiries, please contact Ms. Lio Hei Ieng, VP Mr. Cheung Kam Tim or me on 2461 1555 (extension).

Yours faithfully,

民奉令

Zhou Xiuling Chairperson April 30, 2025